
FAU  Grimstad ungdomsskole 
 
Møtedato: Torsdag 13. februar 2025  
Møteleder: Torunn Kveim 
Møtetid: Kl. 18.30 – 20.30 
Referent: Ingunn Sognnes Tveit 
 
Til stede: 
FAU: 8. trinn: Marie Storækre, Hanne Madsen, Ronja Benestad Lindvog, Robert Wagner Nielsen 9. 
trinn: Siri Eide, Kikki Berg, Heidi Thygesen Fiskaa, Torunn Keim, 10. trinn: Elisabeth Bjørklund, 
Ingunn Sognnes Tveit, Marianne Omholt Ås, Knut Hernes 
 
Skolens ledelse: Ellen Brunborg 
 
Forfall: Thomas Henriksen 
 
Fast punkt: Referat fra forrige møte ble godkjent 
 
 

Sak 1: Ellen informerer 

 Status for dysleksivennlig skole: 

• Skolen har vært dysleksivennlig i ett år og jobber kontinuerlig med å forbedre praksis. 
Skolen har blant annet hatt flere observasjoner utenfra, nettopp for å bli bevisste på 
arbeidet med dysleksi.  

• Størst fremgang i basisfagene, mens bevisstheten må økes i praktiske fag. 
• Lese- og skrivevansker avdekkes av skolens logostester, mens PPT setter diagnose. 
• Tiltak inkluderer opplesning av materiell og muntlige besvarelser. Det er også innført 

lesekvart daglig da det er mange elever som ikke har lese- og skrivevansker, men som 
mangler grunnleggende lesetrening 

• Vanskelig å tilrettelegge for muntlige prøver mtp lokalene, men skolen gjør sitt beste. 
• Kursing for foreldre og elever kan forbedres, men det har vært lav oppslutning. Alle elever 

med dysleksi har tilgang på digitale hjelpemidler. Elevene melder at de kan bruke dem, 
men mange velger likevel og ikke benytte seg av dem.  

• Mikrofoner finnes i alle klasserom, men ikke alle lærere bruker dem. 

Elevundersøkelsen: 

• Mobbetallene er bedre i år enn i fjor og virker riktige.  De samsvarer med 
Spekterundersøkelsen og resultatene er sammenlignbare med tidligere år. 

• God trivsel blant elevene, og miljøteamet fungerer godt. Skolen har en egen sosial plan 
som de jobber etter.  

• Fokus fremover: Elevdemokrati, medvirkning og vurdering. 

Økonomi: 

• Budsjettkutt kommer i uke 8, med potensielle reduksjoner i bemanning. 
• Skolen vil prioritere å beholde miljøarbeidere og to kontaktlærere per klasse. 
• Tidlig innsats vanskelig å gjennomføre grunnet budsjettkutt. 
• Alle avviksmeldinger registreres og sendes videre. 

 



 

 

Sak 2: Det fysiske miljøet 

• Flere toaletter skal etableres på alle trinn. 
• Det jobbes med ønsket om separate jentetoaletter og guttetoaletter. 

 

Sak 3: Elevrådsaktiviteter 

• Etter møte i medvirkningsutvalget 06.02.25 er det uklart om elevene faktisk ønsker å 
arrangere et LAN-event. Skolen kan ikke dekke internettkostnadene. 

 

Sak 4: Rusinformasjon 

• Det blir rusinformasjon med ruskonsulent, som ønsket av elevrådet. 

 

Sak 5: 17. mai-feiring 

• Kommunen dekker ikke lenger lønn for lærere til 17. mai-tog. 
• FAU mener at det ikke er riktig at foreldre overtar ansvaret for organiseringen av 17. maitog. 

 

Sak 6: Låsing av dører til klasserom 

• Spørsmål om praksisen med låste dører ved forsentkomming er lovlig. 
• FAU vil løfte prinsippspørsmålet til kommunens juridiske avdeling. 

 

Sak 7: Barnas beste 

• Forslag om å sende sak til kommunedirektøren for å sikre at barnas beste vurderes i 
praksis. 

• Elever har rett på et visst antall undervisningstimer, og kommunen må ha en forsvarlig 
vikarordning. 

• Brev forfattet og skal sendes. 

 

Eventuelt 

• Oppfordring til å bli med i FAUs Facebook-gruppe. 
• FAU kan ikke arrangere overnattingstur for 8. trinn. 
• Trafikk- og hjertesoneproblematikk diskuteres videre. 
• Forslag om felles "Ung på nett"-kurs for ungdomsskolene. 
• Neste KFU-møte i uke 9. 



 

Saker til neste møte: 

• Oppfølging av budsjett og konsekvenser for skolen. 
• Videre arbeid med elevdemokrati og vurderingsrutiner. 
• Evaluering av rusinformasjon og elevaktiviteter. 

 
 


